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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

Protokół nr LVIII/2022 
 

LVIII Sesja w dniu 24 lutego 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2022 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:50 tego samego 

dnia. Posiedzenie Rady odbyło się w trybie zdalnym. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/oświadczenia sołtysów o uczestnictwie w sesji on-line stanowią załączniki 2-10/ 

 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Sprawy organizacyjne: 
1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 21 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 

sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 
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Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska podziękowała Dyrektorowi Muzeum Ziemi 

Prudnickiej Wojciechowi Dominiakowi, który z dniem 1 marca rozpoczyna pracę w Muzeum 

w innym mieście za pracę i kierowanie prudnickim Muzeum przez 10 poprzednich lat.  

Za współpracę podziękował również Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak oraz cała Rada 

Miejska. 

Głos zabrał również dr Wojciech Dominiak. Przedstawił historię 10 lat swojej pracy na rzecz 

Muzeum Ziemi Prudnickiej i podziękował wszystkim za ten wspólny czas.  

 

2) Zmiana porządku obrad. 

a) Przewodnicząca poinformowała, że na wniosek oraz z inicjatywy uchwałodawczej prosi o 

wprowadzenie do porządku obrad  uchwały w sprawie poparcia „Apelu Sejmiku 

Województwa Opolskiego dotyczącego wyrażenia sprzeciwu wobec obniżenia wysokości 

subwencji oświatowej na edukację w zakresie języków mniejszości narodowych i etnicznych 

oraz języka regionalnego na rok 2022” (druk nr 1047). 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad. Z inicjatywy uchwałodawczej grupy radnych wprowadzenie do 

porządku obrad do pkt. 6 projektu uchwały w sprawie poparcia „Apelu Sejmiku 

Województwa Opolskiego dotyczącego wyrażenia sprzeciwu wobec obniżenia wysokości 

subwencji oświatowej na edukację w zakresie języków mniejszości narodowych i etnicznych 

oraz języka regionalnego na rok 2022” (druk nr 1047) .  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (5) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Gajewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

b) Przewodnicząca poinformowała, że Burmistrz wnioskuje o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu 

Komunikacji Samochodowej w Głubczycach Sp. z o. o. z siedzibą w Głubczycach zadania 

własnego Gminy Prudnik (druk nr 1048).  

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad pkt. nr 6 projektu uchwały 

uchylającej uchwałę w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Komunikacji Samochodowej  

w Głubczycach Sp. z o. o. z siedzibą w Głubczycach zadania własnego Gminy Prudnik (druk 

nr 1048).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

http://www.bip.prudnik.pl/
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

3) Przyjęcie protokołu z LVI sesji 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LVI sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27 stycznia 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LVI sesji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty.  

 

4) Przyjęcie protokołu z LVII sesji 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LVII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 10 lutego 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LVII sesji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 
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Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Pisemna informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 27 stycznia 2022r. do 24 

lutego 2022 r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 
1. W dniu 21 lutego  Gmina Prudnik złożyła do Opolskiego Urzędu Wojewódzkiego wniosek 

pn. „Utworzenie dwóch mieszkań chronionych  w Prudniku” aplikującego o środki finansowe 

na jego realizację w ramach działania 4.4. Programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za 

życiem”. Istotą tego projektu jest  stworzenie dwóch mieszkań chronionych przeznaczonych 

dla trzech osób. Wytypowane mieszkania zlokalizowane są w Prudniku przy ul. Armii 

Krajowej. Mieszkanie przy ul. Armii Krajowej zlokalizowane są na parterze budynków           

o powierzchni 24,66 m² - przeznaczone dla 1 osoby i o powierzchni 48,32 m² - przeznaczone 

dla maksymalnie dwóch osób niepełnosprawnych.  Mieszkania są własnością Gminy Prudnik. 

Zgodnie ze złożonym wnioskiem uruchomienie dwóch mieszkań chronionych zaplanowano 

na IV kw. 2022 r. Całkowity koszt stworzenia dwóch mieszkań chronionych obejmujący tak 

prace budowlane jak i ich wyposażenie oszacowano na wartość 850 230,00 zł a Gmina 

Prudnik aplikuje o jego dofinansowanie w kwocie 630 060,00 zł stanowiącej 74% wartości 

kosztów kwalifikowalnych zadania. Decyzji odnoszącej się do wniosku Gminy Prudnik 

spodziewamy się do końca m-ca maja br.    

2. 17 lutego br. otrzymaliśmy informację zgodnie z którą projekt Gminy Prudnik pn.: 

„Remont dróg gminnych ul. Szkolnej i ul. Staszica w Prudniku” złożony w naborze wniosków 

na 2022 rok w ramach Rządowego Programu Rozwoju Dróg został zaakceptowany i otrzyma 

dofinansowanie w ramach programu w kwocie wynoszącej 1 284 915 zł stanowiącej  80% 

wartości kosztorysowej planowanej inwestycji. Przypomnę że zakres rzeczowy projektu 

odnoszącego się do remontu ulic: Szkolnej i Staszica (o wartości kosztorysowej wynoszącej  

1 606 143,82 zł  obejmuje wykonanie:  

- 6362,38 m² nowych nawierzchni jezdni,  

- 2671,75  m² chodników,  

- 23 szt. oznakowania pionowego  

- 253,9 m² oznakowania poziomego 

Realizacja tego zadania planowana jest w roku bieżącym po udzieleniu zamówienia 

publicznego na jego realizację. 

3. W dniu 17 lutego br. otrzymaliśmy informację zgodnie z którą projekt Gminy Prudnik pn. : 

„Remont dróg gminnych ul. Szkolnej i ul. Staszica w Prudniku” złożony w naborze wniosków 

na 2022 rok w ramach Rządowego Programu Rozwoju Dróg został zaakceptowany i otrzyma 

dofinansowanie w ramach tego programu w kwocie wynoszącej 1 284 915 zł stanowiącej 

80% wartości kosztorysowej planowanej inwestycji. 

Przypomnę że zakres rzeczowy projektu odnoszącego się do remontu ulic: Szkolnej i Staszica 

(o wartości kosztorysowej wynoszącej 1 606 143,82 zł)  obejmuje wykonanie:  

- 6362,38 m² nowych nawierzchni jezdni,  

- 2671,75 m² chodników,  

- 23 szt. oznakowania pionowego  

- 253,9 m² oznakowania poziomego 

Realizacja tego zadania planowana jest w roku bieżącym po udzieleniu zamówienia 

publicznego na jego realizację. 

4. Zgodnie z § 2 uchwały nr VIII/122/2011 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 31 maja 2011 r. 

w sprawie zasad sprzedaży lokali użytkowych i jednolokalowych budynków użytkowych ich 

najemcom i dzierżawcom zmienionej uchwałą Nr IX/119/2015 z dnia 28 maja 2015 r.  
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i uchwałą Nr XI/185/2019 z dnia 27 czerwca 2019 r. informuję, że została ustalona cena 

sprzedaży lokalu nr 2 położonego na parterze budynku przy ul. Rynek 21 w Prudniku,  

o powierzchni użytkowej 29,77 m2, wraz z udziałem 10/100 części w nieruchomości 

wspólnej, w tym w gruncie - na kwotę 106.000,00 zł. 

5. Zgodnie z planem budżetu gminy na 2022 rok, ogłoszono następujące procedury 

przetargowe: 

- ogłoszono postępowanie na likwidację wysokoemisyjnych, indywidualnych źródeł ciepła  

w lokalach   komunalnych gminy Prudnik w procedurze „zaprojektuj i wybuduj” na 3 

zadania. 

część 1 - budowa przyłącza C.O. oraz węzła cieplnego dla budynku mieszkalnego  

wielorodzinnego ul. Traugutta 30,  

część 2 - budowa przyłącza C.O. oraz węzła cieplnego dla budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego  ul. Kołłątaja 19,  

część 3 - budowa przyłącza C.O. oraz węzła cieplnego dla budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego  ul. Chrobrego 16. Otwarcie ofert odbyło się 22.02.2022 r. Trwa procedura 

sprawdzania ofert. 

- otwarto oferty w przetargu na zakup energii elektrycznej  dla Gminy Prudnik oraz jednostek  

organizacyjnych i spółek gminy. Wpłynęły 4 oferty. Trwa procedura sprawdzania ofert.  

Pobieżne analizy wskazują, że przyjęcie najniższej oferty spowoduje  wzrost cen energii dla 

naszej gminy o 130%, 

- ogłoszono przetarg w procedurze europejskiej na wykonanie prac na drzewostanie  Parku  

Miejskiego i Cmentarza Komunalnego w Prudniku. Otwarcie ofert odbędzie się 21.03.2022 r. 

6. W dniach 3-5 czerwca 2022r.  Prudnik będzie gospodarzem 13. Festiwalu Miast Cittaslow, 

goszcząc włodarzy innych miast w Polsce, które zdecydowały się realizować ideę 

spokojnego, dobrego do życia miasta.  Jednocześnie w tym samym terminie odbędą się Dni 

Prudnika oraz 23 Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego pogranicza 

polsko – czeskiego. Na terenie hali „Obuwnik” i przyległych do niej kortów łuczniczych, 

przygotowanych zostanie około 300 stanowisk dla wystawców. Zaplanowano też występy 

znanych gwiazd. Z okazji Dni Prudnika na scenie na rynku zagrają m.in. zespół Tulia  

i Zakopower. Połączenie festiwalu z obchodami święta miasta –  Dniami Prudnika i 23 

Wystawą Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego pogranicza polsko – czeskiego – 

oferuje uczestnikom trzech imprez moc dodatkowych atrakcji. Spodziewamy się wielu gości  

z kraju i z zagranicy. Swoją obecność zapowiedzieli także przedstawiciele miast partnerskich: 

z Northeim, Krnova i Nadwórnej, z którymi Prudnik obchodzi w tym roku okrągłe jubileusze 

współpracy (20 i 30 lat). Chcemy te wizyty wykorzystać do promowania miasta i regionu. 

Miasto Prudnik dołączyło do Międzynarodowego Stowarzyszenia Cittaslow  w 2015r., które 

skupia ponad 200 miast na całym świecie ( i aż 35 w Polsce). To organizacja non-profit, której 

celem jest oparcie się globalizacji i upodabnianiu się do siebie miast poprzez popieranie 

różnorodności kulturalnej, ochronę środowiska naturalnego, promocję tradycyjnych lokalnych 

produktów oraz dążenie do poprawy jakości życia. Inspiracją dla ruchu jest organizacja Slow 

Food. Pełne członkostwo w Cittaslow dostępne jest tylko dla miast o populacji poniżej 50 tys. 

mieszkańców, które popierają i wdrażają cele Cittaslow. Łączy je to, że są małe, a życie toczy 

się w nich nieco wolniej niż w dużych ośrodkach — bez zgiełku i hałasu. 

7. 7 lutego Prudnik odwiedził Sekretarz Obrony Narodowej Marcin Ociepa, z którym miałem 

okazję wizytować ulicę Grottgera, która została wykonana w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. Minister jest jednym z tych parlamentarzystów, którzy skutecznie pomagają 

naszej gminie. Później Marcin Ociepa spotkał się także z przedstawicielami PTTK Prudnik 

oraz Dyrektor POK Panią Sylwią Gawłowską. 

8. 8 lutego odbyłem wideokonferencję z Merem miasta Nadvirna Zinowijem Andrijowiczem, 

podczas telekonferencji rozmawialiśmy o trudnej sytuacji ekonomiczno - politycznej na 
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Ukrainie, problemach obu miast związanych z inflacją, wysokich kosztach energii i gazu oraz 

możliwości współpracy w kolejnych latach. 

9. 15 lutego podczas promocji książki "Wszystko jest tylko ludzi nie ma" Dyrektor Muzeum 

Ziemi Prudnickiej Wojciech Dominiak ogłosił, że jego zawodowa aktywność w prudnickim 

muzeum dobiega końca. Od 1 marca b.r. Wojciech Dominiak rozpocznie nowy rozdział  

w swoim życiu zawodowym jako Dyrektor Muzeum im. O. Emila Drobnego w Rybniku. 

Bardzo dziękuję Panu Dyrektorowi za współpracę i mam  nadzieję, że będzie Pan mile 

wspominać ten czas. Życzę wielu dalszych sukcesów, zarówno w obszarze zawodowym, jak i 

prywatnym. Postanowiłem o ogłoszeniu konkursu w celu wyłonienia nowego dyrektora 

Muzeum. 

10. 16 lutego w Komendzie Powiatowej Straży Pożarnej wraz z Komendantem Krzysztofem 

Wiciakiem nagrodziliśmy Dominika Jarczewskiego. To naprawdę przyjemny moment, kiedy 

w naszym gronie można znaleźć bohatera. Jestem dumny, że takich mieszkańców mamy w 

naszej Gminie. Przypomnę, na początku lutego Dominik dostrzegając zagrożenie 

zaalarmował służby ratownicze ratując w ten sposób życie mieszkańców budynku przy ulicy 

Kolejowej.  

Dominiku, jeszcze raz składam Ci najszczersze wyrazy uznania za godną naśladowania 

postawę obywatelską, dzięki której udało się uniknąć zagrożenia dla zdrowia i życia 

mieszkańców gminy Prudnik. W budowaniu takich jak powyższa postawa ważne są dobre 

przykłady, wychowanie, ale także prowadzone w szkołach i różnych placówkach szkolenia z 

pierwszej pomocy. Cieszę się, że w Gminie Prudnik zrealizowaliśmy już wiele takich akcji. 

Jednym z nich był projekt "Pewniej na pograniczu" realizowany pod koniec ubiegłego roku 

przez Agencję Sportu i Promocji w Prudniku, w ramach którego mieszkańcy brali udział w 

szkoleniach dotyczących ratowania zdrowia i życia innych. 

11. 16 lutego wraz z innymi włodarzami z terenu powiatu prudnickiego wziąłem udział w 

corocznej odprawie w Komendzie Powiatowej Policji w Prudniku. Komendat Krzysztof 

Urban przedstawił najważniejsze dane na temat bezpieczeństwa na terenie powiatu oraz 

naszej gminy. 

12. 23 lutego w Opolu odebrałem wyróżnienie dla gminy Prudnik nadane przez Fundację 

Rozwoju Demokracji Lokalnej  - Liderowi Powiatu Prudnickiego. Celem przedsięwzięcia 

było wyłonienie i promowanie gmin wyróżniających się pod względem rozwoju społeczno-

gospodarczego oraz najlepszych praktyk przez nie stosowanych. Czołówkę rankingu stanowią 

te gminy, które sprawnie realizują swoje zadania własne i wykorzystują dany im potencjał 

rozwojowy. Patronem merytorycznym jest Urząd Statystyczny w Opolu, a patronem 

honorowym Marszałek Województwa Opolskiego Andrzej Buła. 

13. 30 stycznia odbyły się w sołectwie Łąka Prudnicka wybory Sołtysa. Przypomnę, że 

dotychczasowy Sołtys Pan Damian Spychalski złożył rezygnację z pełnienia tej funkcji.  

W zebraniu udział wzięło 95 mieszkańców.  W wyborach na Sołtysa wsi Łąka Prudnicka 

wybrano Panią Grażynę Dancewicz. 

Nowej Pani Sołtys życzymy sukcesów w pracy na rzecz wspólnoty wsi oraz dużo wytrwałości 

i determinacji. 

14. W trosce o wszechstronny rozwój dzieci, odbywających na przełomie stycznia i lutego br. 

dwutygodniowe ferie zimowe, Agencja Sportu i Promocji  w Prudniku, wraz z innymi 

jednostkami Gminy Prudnik, zaprosiła uczniów do wspólnego spędzania czasu w sposób 

aktywny i jednocześnie bezpieczny. Przygotowano wiele atrakcji, w postaci różnorodnych 

zajęć sportowych, turniejów i konkursów. Przez cały okres ferii wszystkie dzieci i młodzież                  

z Gminy Prudnik, które nie ukończyły 18. roku życia, mogły korzystać z pływalni w 

promocyjnej cenie 2 zł za jednorazowe wejście. 

Ponadto, w dniach od 31 stycznia do 11 lutego, na krytym basenie dostępny był wodny tor 

przeszkód "WaterMania", który cieszył się dużym zainteresowaniem najmłodszych. Wśród 
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wielu atrakcji przygotowanych przez Agencję Sportu  i Promocji z myślą o zimowym 

wypoczynku dzieci, znalazły się między innymi: „Joga Kids" - joga dla dzieci w wieku od 6-

12 lat, „Gry i zabawy" oraz „Motoryczny piątek" , otwarty trening brazylijskiego Jiu-jitsu, 

warsztaty tenisa stołowego , tor rolkowy, gry planszowe dla dzieci i dorosłych, warsztaty                  

z łucznictwa, otwarte treningi taekwon-do; 

15. Wraz z Dyrektorem opolskiego oddziału Narodowego Banku Polskiego prof. Pawłem 

Frączem w Prudniku otwarta została wystawa monet sportowych wydanych przez NBP  

w ramach Zimowych Igrzysk Olimpijskich. Wystawę można oglądać w Kompleksie 

Sportowym Sójka do 8 marca. 

16. Po przerwie spowodowanej pandemią COVID-19, w roku 2022 ponownie odbędzie się 

„Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego”, 

której głównym organizatorem - podobnie, jak w latach poprzednich - jest Agencja Sportu i 

Promocji w Prudniku. 

Trzydniowa wystawa planowana jest na pierwszy weekend czerwca (3-5.06.2022 r.) i według 

zaproponowanej nowej formuły, będzie przebiegać równolegle z „Dniami Prudnika”. W tym 

roku dodatkowo towarzyszyć im będzie kolejne duże wydarzenie - 13. Festiwal Miast 

Cittaslow, którego gospodarzem jest w tym roku Prudnik. 

Odbywająca się po raz 23. „Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego 

Pogranicza Polsko-Czeskiego”, to impreza z 25-letnią tradycją, ciesząca się ogromnym 

zainteresowaniem, zarówno ze strony twórców ludowych jak i odwiedzających. Wydarzenie, 

będące trzydniową prezentacją rękodzieła i rzemiosła artystycznego - malarstwa, rzeźby, 

garncarstwa, metaloplastyki, koronkarstwa, haftu, biżuterii i wielu innych, każdorazowo 

przyciąga kilka tysięcy zwiedzających: zarówno mieszkańców Prudnika                    i okolic, 

jak i przyjezdnych z regionu opolskiego oraz województw ościennych, a także terenu 

pogranicza polsko-czeskiego. Wystawa corocznie odbywa się pod patronatem honorowym: 

Ambasadora Republiki Czeskiej w Warszawie, Konsula Generalnego Rzeczypospolitej 

Polskiej w Ostrawie oraz Wojewody Opolskiego i Marszałka Województwa Opolskiego. 

Impreza została objęta patronatem medialnym: TVP3 Opole, Radia Opole, Radia Park FM, 

Radia Doxa, Nowej Trybuny Opolskiej, Tygodnika Prudnickiego, Gazety Prudnik24. 

Twórców oraz rzemieślników serdecznie zapraszam do udziału w wydarzeniu.  

17. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku jest organizatorem lokalnej edycji Biegu Pamięci 

Żołnierzy Wyklętych „Tropem Wilczym”, który w tym roku w całej Polsce będzie odbywał 

się po raz dziesiąty. Celem biegu jest oddanie hołdu żołnierzom polskiego podziemia 

antykomunistycznego, działającego w latach 1944 - 1963 w obrębie przedwojennych granic 

RP. 

Wydarzenie odbędzie się 6 marca 2022 r. na terenie Prudnickiego Lasu. Bieg zostanie 

rozegrany na dwóch dystansach, o długości: 1963 m (trasa symboliczna) i 5 km. Start i meta 

obu z nich zostały zaplanowane na parkingu przy Sanktuarium Św. Józefa. Trasa 

symboliczna, o długości 1963 m, poprowadzi drogą asfaltową, natomiast trasa 5 km wiedzie 

drogami leśnymi. 

Aktualnie prowadzone są zapisy uczestników biegu. 

18. Gmina Prudnik podpisała porozumienie z Polskim Związkiem Lekkoatletycznym w 

ramach projektu „Lekkoatletyka dla wszystkich”. Zajęcia  prowadzone są na hali ASiP w 

Kompleksie Sportowym „Sójka” dwa razy w tygodniu dla dzieci z gminy Prudnik w klasach 

I-III, a partnerem projektu jest Szkoła Podstawowa nr 1 w Prudniku. 

19. W okresie zimowym pracownicy Agencji Sportu i Promocji w Prudniku przeprowadzali 

drobne prace remontowe hali sportowej ASiP przy ul. Łuczniczej 1. Hala oraz szatnie zostały 

odmalowane, a przestarzałe i niewykorzystywane już elementy instalacji elektrycznej zostały 

zdemontowane. Obecnie prace zostały przerwane na czas treningów Klubu Sportowego 

Obuwnik i będą kontynuowane na wiosnę.  



8 

 

Agencja Sportu i Promocji w Prudniku rozpoczęła przygotowania do sezonu piłkarskiego. 

Wiosenne zabiegi pielęgnacyjne miały miejsce w Łące Prudnickiej, Czyżowicach, 

Moszczance oraz Szybowicach. 

 

Radny Zygmunt Trojniak poruszył kwestię kwoty przeznaczonej na remont mieszkań 

chronionych. Wyraził zdanie, że mieszkania są dość małe, a przeznaczane środki ogromne. 

Burmistrz wyjaśnił, że podana kwota nie wiąże się tylko i wyłącznie z remontem mieszkań, 

ale również z całą otoczką, w którą wchodzi nie tylko remont, ale i obsługa mieszkań, projekt 

który jest skrojony dalekosiężnie, wraz z obsługą osób, które w tych mieszkaniach 

zamieszkają. Burmistrz dodał, że jeśli radny chce poznać szczegóły zadania z podziałem na 

kwoty to może zgłosić się do działu merytorycznego, a takie informacje zostaną mu 

udzielone.  

 

3. Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. jednostek podległych 

gminie: 
1) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 

i Biblioteki Publicznej w tym: 

a) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Prudnickiego Ośrodka Kultury 

(druk nr 1009) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecną na sesji Dyrektor POK Sylwię Gawłowską. Zwróciła się do radnych z zapytaniem 

czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego druku? 

Radny Zygmunt Bochenek stwierdził, że w sprawozdaniu nie było informacji na temat tego, 

kto wyraził zgodę na wynajęcie sali reprezentacyjnej Prudnickiego Ośrodka Kultury jako 

kaplicę cmentarną. Zapytał czy będzie to już świecką tradycją czy było to tylko jednorazowe 

wynajęcie? 

Dyrektor Prudnickiego Ośrodka Kultury Sylwia Gawłowska wyjaśniła, że zgodę na 

udostępnienie sali wyraziła osobiście. Sytuacja wyglądała w ten sposób na kilka dni przed 

planowanym pochówkiem Pana Pułkownika otrzymała telefon z zapytaniem czy byłaby 

możliwość udostępnienia sali na te uroczystości. Kierując się pobudkami patriotycznymi 

uznała, że będzie to swojego rodzaju ukłonem dla heroizmu Oficera Wojska Polskiego. 

Dodała, że jeśli ta decyzja odbierana jest jako nietaktowna to dostosuje się do wszelkich 

sugestii.   

Radny Zygmunt Bochenek dopytał czy takie sytuacje będą już tradycją czy jednorazową 

sytuacją? Radny uznał, że w sali odbywa się wiele innych uroczystości, przede wszystkim 

śluby i organizacja tam ten jednej uroczystości jest dla radnego nie do przyjęcia.  

Radna Zofia Zeprzałka Krzemień przypomniała szereg imprez zorganizowanych przez 

POK, które na zawsze zapiszą się w pamięci jej uczestników. Radna złożyła podziękowania 

za prace włożoną w organizacje tych imprez, szczególnie za uroczystości związane  

z beatyfikacją kardynała Stefana Wyszyńskiego.  

Dyrektor POK podziękowała za wypowiedź pełną życzliwości.  

Radny Zbigniew Kosiński zadał pytania związane z obiektem sportowym  

w Niemysłowicach, którego zarządzane jest przez POK. Zapytał jakiego rodzaju działalność 

planuje się wprowadzić w obiekcie? Czy POK otrzymał środki finansowe na ogrzewanie 

obiektu? Dodał, że w innych obiektach tego typu na terenie sołectw gminy Prudnik odbywały 

się różne ciekawe spotkania, prowadzone były zajęcia z dziećmi. Czy tego rodzaju zajęcia 

mogłyby być przeprowadzane również w Niemysłowicach? Czy jest jakiś pomysł na dalszą 

działalność? 

Dyrektor POK Sylwia Gawłowska oznajmiła, że sprawa wykorzystania funkcjonalności 

obiektu Centrum Sportowego w Niemysłowicach jest sprawa wymagającą bardzo solidnego 
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rozważenia, gdyż stan techniczny tego obiektu zgodnie z ekspertyzami Straży Pożarnej  

i innych organ powołanych do przeprowadzania poszczególnych inspekcji dotyczących 

bezpieczeństwa budynków wskazuje na to, że jego stan techniczny w 60% jest zły.  

W konsekwencji powoduje to sceptyczność u osób potencjalnie zainteresowanych wynajmem 

tego obiektu. Na dzień dzisiejszy należy zastanowić się nad możliwością wymiany sposobu 

ogrzewania obiektu. Dyrektor POK oznajmiła, że najważniejszą rzeczą przed rozpoczęciem 

działalności w obiekcie jest zadbanie o bezpieczeństwo zarówno uczestników jak  

pracowników. Kontynuując Dyrektor oznajmiła, że wie od Pani Sołtys, iż z sali korzysta 

czasem Stowarzyszenie działające w Niemysłowicach nie zgłaszając tego faktu do POK. 

Oznajmiła, że będzie chciała zorganizować spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia  

w celu ustalenia zasad korzystania z obiektu, gdyż dużej mierze wchodzą tu kwestie 

bezpieczeństwa.  

Radna Ludmiła Lisowska pogratulowała wszechstronnych form działalności Prudnickiego 

Ośrodka Kultury. Podziękowała za wprowadzenie nowych form działalności, między innymi 

zajęć online. Poprosiła Dyrektor POK, żeby w wiejskich domach kultury w stałym dniu  

w miesiącu zaproponować seniorom spotkanie z różnymi formami aktywności skierowanych 

do nich.  

Dyrektor POK podziękowała za miłe słowa oraz za zwrócenie uwagi na potrzeby seniorów. 

Poinformowała, że po Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia rozmawiała ze 

kierownikami wszystkich wiejskich domów kultury z prośbą o przeprowadzenie takiego 

próbnego otwarcia domów kultury konkretnie dla osób starszych. 

Radna Ludmiła Lisowska poprosiła również o to, aby zainteresować się potrzebami dzieci 

młodszych i starszych na terenach wiejskich i również im umożliwić spotkania.  

Dyrektor POK zapewniła, że na pewno tak będzie.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur wyraził słowa uznania w kierunku Dyrektor POK, 

dlatego iż w tak krótkim czasie zdążyła zorientować się w potrzebach zarówno w obrębie 

Prudnika jak i wszystkich sołectw. Widać zaangażowanie i chęć pobudzenia miasta.  

Dyrektor POK Sylwia Gawłowska podziękowała za wszystkie spostrzeżenia. Oznajmiła, że 

dla niej każdy głos jest ważny. Podziękowała Burmistrzowi oraz Wiceburmistrzowi za 

tegoroczną współpracę, wyraziła chęć do dalszych wspólnych działań na rzecz kultury w 

Prudniku oraz umocnienia pewnej wiary w mieszkańcach, zwłaszcza w młodych, że mniejsze 

miasta są wartościowe, że wsie są wartościowe oraz, że kultura jest podstawą naszego 

społecznego funkcjonowania.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała informację druk nr 1009 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Prudnickiego Ośrodka 

Kultury (druk nr 1009).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 
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/Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

b) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Prudniku za 2021 rok (druk nr 1010) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przywitała obecną na 

posiedzeniu kierownik biblioteki Panią Izabelę Mazur. Przewodnicząca zwróciła się do 

radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała informację druk nr 1010 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Prudniku za 2021 rok (druk nr 1010).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

c) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego 

Ośrodka Kultury w Prudniku za 2020 rok (druk nr 1011) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała informację druk nr 1011 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Kina "Diana"- obiektu Prudnickiego 

Ośrodka Kultury w Prudniku za 2020 rok (druk nr 1011).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 
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2) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Muzeum Ziemi Prudnickiej 

(druk nr 1012) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecnego na posiedzeniu sesji Dyrektora Muzeum Ziemi Prudnickiej Wojciecha Dominiaka. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego 

druku? 

Radna Urszula Rzepiela oznajmiła, że pomimo zaangażowania pracowników Muzeum 

Ziemi Prudnickiej ma problem z pozytywnym przyjęciem sprawozdania w momencie, gdy 

Muzeum w połowie roku informuje pisemnie Gminę, że od sierpnia traci płynność finansową 

i nie ma środków na uregulowanie zobowiązań. Radna podkreśliła, że w przeciągu ostatnich 

10 lat budżet Muzeum wzrósł o 200% wobec kwoty początkowej dotacji w 2012 roku.   

Dyrektor Muzeum Ziemi Prudnickiej Wojciech Dominiak wyjaśnił, że wspomniana 

sytuacja wyniknęła z opóźnienia jakie miało miejsce w związku z realizacją projektu na 

środkach unijnych. Zwykle planując zadania na projektach przyjmuje się czas - okres 

refundacji poniesionych wydatków do okresu 12, maksymalnie 16 miesięcy. W przypadku 

jednego ze zrealizowanych projektów okres opóźnienia po stronie czeskiej wyniósł prawie 2 

lata. Sytuacja ta miała związek z sytuacją pandemiczną i problemami w rozliczeniu zadania.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała informację druk nr 1012 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. Muzeum Ziemi Prudnickiej (druk 

nr 1012).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Licznar, Urszula Rzepiela 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gajewski 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

 

/Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy/ 

/Po przerwie/ 

 

3) Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Gminnego Zarządu Oświaty  

i Wychowania (druk nr 1013). 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecną na posiedzeniu Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Marię Strońską. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego 

druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała informację druk nr 1011 pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności rzeczowej i finansowej za 2021 r. Gminnego Zarządu Oświaty  

i Wychowania (druk nr 1013).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Ludmiła Lisowska 

Radna Ludmiła Lisowska podziękowała Dyrektor GZOiW za bardzo skuteczną realizację 

zadań gminy, za pozyskiwanie wartościowych projektów oraz dotacji i środków na rzecz 

szkół. 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

4. Wniosek formalny w sprawie wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 

wyrażenia solidarności z Ukrainą i Narodem Ukraińskim 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że wobec wydarzeń, które mają miejsce na Ukrainie 

wnioskuje się o wprowadzenie do porządku obrad  uchwały w sprawie wyrażenia solidarności 

z Ukrainą i Narodem Ukraińskim. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała wniosek o wprowadzenie uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny w sprawie wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 

wyrażenia solidarności z Ukrainą i Narodem Ukraińskim.  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia solidarności z Ukrainą i Narodem Ukraińskim (druk 

nr 1049). 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/934/2022 w sprawie wyrażenia 

solidarności z Ukrainą i Narodem Ukraińskim została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 17/ 

 

Mając na uwadze tragiczne wydarzenia na Ukrainie Burmistrz poprosił o minutę ciszy. 

Radny Zbigniew Kosiński zapytał czy Prudnik jako Gmina jest chociażby w małym stopniu 

przygotowana do przyjęcia na swoje terytorium uchodźców z Ukrainy? 

Burmistrz oznajmił, że wpłynęło zapytanie od Wojewody odnośnie zabezpieczenia obiektów, 

które są nieużytkowane, a  mogą być przeznaczone na miejsce pobytu uchodźców.  Grzegorz 

Zawiślak oznajmił, że w odpowiedzi poinformował, że gmina takich miejsc nie posiada, 

niemniej posiada miejsca, które w każdej chwili można adaptować na przyjęcie uchodźców.  

 

5. Gospodarka finansowa: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1014) 

Przewodnicząca oznajmiła, że Burmistrz złożył wniosek o wprowadzenie autopoprawki do 

projektu uchwały. 

Poprosiła Skarbnik Wioletę Zator o przedstawienie zakresu wprowadzanej korekty. 

Skarbnik Wioleta Zator przedstawiła wprowadzane zmiany. Dokonuje się zmiany 

klasyfikacji wydatków majątkowych w zadaniu zakup samochodu, przesunięcie wydatków 

nastąpi z działu 750, rozdziału 750 75 – zmniejszenie o kwotę 40 000 zł, a zwiększenie w 

dziale 926, rozdziale 926 01 o kwotę 40 000 zł. Zmiana ta spowodowana jest faktem, iż 

samochód ten nie będzie służył typowo Agencji Sportu i Promocji tylko będzie 

wykorzystywany w obiektach sportowych.  

Radny Jacek Urbański odniósł się do pkt. 12 uzasadnienia: Dokonuje się zwiększenia 

wydatków majątkowych w dziale 600, rozdział 60016 o kwotę 180.000,00 zł. na zadanie pn. 

„Modernizacja drogi gminnej ul. Jana Kazimierza w Prudniku”. Zapytał jaki jest 

przewidziany całkowity koszt realizacji tego zadania? I z czego wynika wskazana kwota 

180 000 zł: czy jest to dopłata do kwoty, która została wcześniej przyznana czy jest to kwota 

całego remontu. Zapytał również dlaczego akurat ta ulica jest remontowana, skoro rana 

opracowała harmonogram, w którym znajdują się również priorytety, które w ramach tej 

kwoty mogłyby być zrealizowane. Radny poruszył jeszcze kwestię punktu 17 uzasadnienia,  

a mianowicie: Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących w dziale 754 w rozdziale 

75411 o kwotę 150.000,00 zł w związku z przekazaniem środków finansowych na Fundusz 

Wsparcia dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Prudniku. Środki 

finansowe zostaną przeznaczone na zakup wyposażenia do średniego samochodu ratowniczo-

gaśniczego oraz pokrycie części kosztów funkcjonowania Komendy.”. Oznajmił, że jest jak 

najbardziej za takim wsparciem. Zapytał jednak czy inne gminy powiatu prudnickiego oraz 

sam powiat również zaplanowały jakieś środki na wsparcie? 

Burmistrz odnośnie pierwszego pytania odpowiedział, że kwota ta przeznaczona jest na 

realizację całego zadania. Jak wiadomo harmonogram remontu dróg bardzo mocno się 

zdezaktualizował. W tym roku rada chce dokonać przeglądu na nowo i ustalić nowe 

priorytety. Ulica Jana Kazimierza od wielu lat pojawia się na tych listach. Po analizie zakresu 
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prac jakie należy przeprowadzić przy tej ulicy nie była wymagana dokumentacja, która 

wymagana jest przy modernizacji i remontach innych ulic. Odnośnie drugiego pytania 

Burmistrz wyjaśnił, że Straż Pożarna zwróciła się z prośbą o wsparcie, zbiegło się to  

z informacją o tym, że wycofywany samochód z PSP może zostać przekazany jednej  

z Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie gminy Prudnik. Grzegorz Zawiślak 

oznajmił, że nie wie czy inne Gminy zaoferowały pomoc Straży Pożarnej. 

Radny Zygmunt Trojniak zadał pytanie odnośnie kwot 666 tys. związanej z gospodarką 

odpadami komunalnymi w dziale 900. Wiadomo, że kwota ta jest wynikiem oszczędności, 

wobec tego zapytał za jaki okres jest ta oszczędność, jakie jest jej źródło oraz na co ta kwota 

zostanie przeznaczona? Czy w związku z tym, że od trzech lat gmina ma problem z odbiorem 

elektrośmieci, część tej kwoty mogłaby pójść na odbiór tych odpadów w systemie 

objazdowym? Jak oszczędzona kwota wpłynie na utrzymanie stawki za odbiór  

i zagospodarowanie odpadów komunalnych? 

Burmistrz wyjaśnił, że oszczędności są wynikiem oszczędnej polityki w kwestii wywozu 

śmieci. Jeżeli chodzi o zabezpieczona kwotę to wydaje się ona duża, jednak gdyby doszło do 

jakiejkolwiek podwyżki na składowisku odpadów, czy też wzrosłaby opłata marszałkowska,  

a takie prognozy były, to nadwyżka na pewno pozwoli w jakiś sposób zrekompensować tą 

sytuację i nie wprowadzać kolejnych podwyżek.  Burmistrz oznajmił, że wysoka zdaniem 

niektórych stawka wysokości 26 złotych jest jak się okazuje jedną z najniższych w okolicy. 

Odnośnie wywozu sprzętu rtv – jeżeli zaoszczędzone środki miałyby zostać przeznaczone na 

tą czynność to na pewno musiałby ulec zmianie regulamin obowiązujący w gminie  

i renegocjacja stawek podmiotów, które te czynności wykonują. Dodał, że postara się znaleźć 

inny sposób na rozwiązanie tego problemu. Burmistrz podziękował radnemu Trojniakowi, że 

jako zarządca Spółdzielni mieszkaniowej bardzo odpowiedzialnie podchodzi do problemu 

elektrośmieci.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy jest jakakolwiek oferta ZUK, gdyby taka opcja 

odbioru elektrośmieci wchodziła w rachubę? Jakiej wielkości byłby to koszt? 

Burmistrz oznajmił, że największym problemem jest klasyfikacja śmieci, gdyż 

zdekompletowany sprzęt staje się odpadem zmieszanym. Na składowisku odpadów przestają 

być traktowane jako elektrośmieci, ponieważ są one pozbawione tych cech. Burmistrz raz 

jeszcze podkreślił, że działania radnego jako zarządcy, który odbiera tego rodzaju odpady od 

swoich mieszkańców na pewno spowoduje, że będzie prościej te odpady gromadzić  

i odebrać.  

Radny Zygmunt Trojniak poruszył jeszcze kwestię związaną ze zmiana w budżecie.  

W § 2 jest zmiana związana z wysokością deficytu. W uchwale budżetowej był to rząd około 

12 mln złotych, natomiast  w tej chwili deficyt zwiększany jest do kwoty 17 400 000 zł. 

Radny zapytał o powody zmiany deficytu oraz o sposób jego pokrycia.  

Skarbnik Gminy Wioleta Zator oznajmiła, że zwiększenie deficytu spowodowane jest 

wzrostem rozliczenia nadwyżki. Nadwyżka w tej kwocie zwiększa budżet po stronie 

przychodów, co jest zaznaczone w § 1 uchwały. Pokrycie deficytu wskazuje się z subwencji 

uzupełniającej, którą gmina otrzymała pod koniec roku, poza tym na pokrycie przeznaczone 

są wszystkie niezrealizowane wydatki oraz dochody zrealizowane ponad plan.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o dwa największe zrealizowane dochody lub wydatki.  

Skarbnik Gminy Wioleta Zator oznajmiła, że bardzo ładnie zrealizowały się dochody jeżeli 

chodzi o udział w podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych, gdzie kwota ponad 

plan wyniosła 2 731 000 zł. W związku z wprowadzonym programem oszczędnościowym 

udało się osiągnąć większe dochody przy stosunkowo niższej realizacji wydatków. Miała na 

to wpływ polityka oszczędnościowa i reorganizacja pracy w jednostkach urzędu.  

Radny Josel Czerniak zawnioskował o uwzględnienie w nadwyżce budżetu gminy remont 

drogi z parkingu urzędu w stronę parku. 
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Burmistrz oznajmił, że na chwilę obecną remont tego odcinka nie jest uwzględniony  

w nadwyżce, jednak będzie się starał w tym roku poprawić stan tego odcinka.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie autopoprawki.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie autopoprawki do druku nr 1014 - uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1014).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1014).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/935/2022 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2022 rok została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 18/ 

 

2) Podjęcie uchwały w zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1015) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1015 pod 

głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 1015).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/936/2022 zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 

została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 19/ 

 

6. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie 

aportu do spółki SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku (druk nr 1016). 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1016 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu 

do spółki SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku (druk nr 1016).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/937/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

wniesienie nieruchomości w formie aportu do spółki SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z 

siedzibą w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 20/ 
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2) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1017) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1017 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1017).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/938/2022 w sprawie zbycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 21/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1018) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1018 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1018).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/939/2022 w sprawie zbycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 22/ 
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4) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1018a) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1018 a pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1018a).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/940/2022 w sprawie zbycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 23/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (druk nr 1019) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1019 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (druk nr 1019).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/941/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 24/ 
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6) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej 1 

w Prudniku (druk nr 1020) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1020 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej 1 w 

Prudniku (druk nr 1020).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/942/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Łuczniczej 1 w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 25/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej 1 

w Prudniku (druk nr 1021) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1021 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej 1 w 

Prudniku (druk nr 1021).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/943/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Łuczniczej 1 w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 26/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej  

w Prudniku (druk nr 1022) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1022 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w 

Prudniku (druk nr 1022).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/944/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 27/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w 

Prudniku (druk nr 1023) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1023 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w 

Prudniku (druk nr 1023).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 
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Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/945/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 28/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w 

Prudniku (druk nr 1024) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1024 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w 

Prudniku (druk nr 1024).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/946/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 29/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w 

Prudniku (druk nr 1025) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1025 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w 

Prudniku (druk nr 1025).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/947/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 30/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej  

w Prudniku (druk nr 1026) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1026 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej  

w Prudniku (druk nr 1026).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/948/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 31/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej  

w Prudniku (druk nr 1027) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1027 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w 

Prudniku (druk nr 1027).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/949/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Łuczniczej w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 32/ 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy ul. 

Łuczniczej 1 w Prudniku (druk nr 1028) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1028 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy ul. Łuczniczej 1 

w Prudniku (druk nr 1028).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/950/2022 w sprawie oddania  

w dzierżawę placu manewrowego przy ul. Łuczniczej 1 w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 33/ 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej  

w Prudniku (druk nr 1029) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1029 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej w 

Prudniku (druk nr 1029).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/951/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Podgórnej w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 34/ 

 

16) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej w 

Prudniku (druk nr 1030) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1030 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej w 

Prudniku (druk nr 1030).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/952/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Podgórnej w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 35/ 

 

17) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej w 

Prudniku (druk nr 1031) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1031 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej  

w Prudniku (druk nr 1031).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/953/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Podgórnej w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 36/ 

 

18) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej  

w Prudniku (druk nr 1032) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1032 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej w 

Prudniku (druk nr 1032).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/954/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Podgórnej w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 37/ 

 

19) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej w 

Prudniku (druk nr 1033) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1033 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej w 

Prudniku (druk nr 1033).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/955/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Podgórnej w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 38/ 

 

20) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej  

w Prudniku (druk nr 1034) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1034 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej w 

Prudniku (druk nr 1034).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/956/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Podgórnej w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 39/ 

 

21) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej  

w Prudniku (druk nr 1035) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1035 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej w 

Prudniku (druk nr 1035).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/957/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul. Podgórnej w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 40/ 

 

22) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy ul. 

Kolejowej 7 w Prudniku (druk nr 1036) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1036 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy ul. Kolejowej 7 

w Prudniku (druk nr 1036).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/958/2022 w sprawie oddania w dzierżawę 

placu manewrowego przy ul. Kolejowej 7 w Prudniku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 41/ 

 

23) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych 

Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1037) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1037 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych 

Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1037).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/959/2022 w sprawie oddania w najem 

lokali użytkowych w Regionalnych Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku została 

przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 42/ 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie lokalnego programu osłonowego "Wspieraj Seniora w 

Prudniku" (druk nr 1038) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1038 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie lokalnego programu osłonowego "Wspieraj Seniora w Prudniku" 

(druk nr 1038).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/960/2022 w sprawie lokalnego programu 

osłonowego "Wspieraj Seniora w Prudniku" została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 43/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania (druk nr 1039) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1039 pod 

głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania (druk nr 1039).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/961/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie 

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 44/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 

Ochotniczej Straży Pożarnej który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę (druk nr 1040) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Głos zabrał Mirosław Banaś – Komendant.  Poinformował, że od 1 stycznia weszła nowa 

ustawa o ochotniczych strażach pożarnych. Wcześniej była ona konsultowana między innymi 

przez Gminę Prudnik. W związku z tym, że ustawa nie przewidziała przepisu przejściowego 

dotyczącego między innymi wypłaty ekwiwalentu dla strażaków ratowników  biorących 

udział w działaniach ratowniczych i ćwiczeniach prezydium zarządu gminnego oddziału 

ochotniczych straży pożarnych wystąpiła z wnioskiem o zmianę uchwały dotychczasowej  

i ustalenie stawek wyższych niż do tej pory. Stawki wynikają z porozumienia, które jest na 

etapie opracowania, między Komendantem Powiatowym Państwowej Straży Pożarnej,  

a poszczególnymi jednostkami organizacyjnymi powiatu prudnickiego. Porozumienie mówi  

o tym, że wszystkie jednostki ochotniczych straży pożarnych będą mogły uczestniczyć w 

działaniach ratowniczych bez dodatkowych wynagrodzeń ze strony samorządów na terenie 

chronionym przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej. W związku z tym, że 

takie porozumienie będzie obowiązywać Burmistrz spotkał się w przedstawicielami innych 

gmin powiatu, na którym zostały ujednolicone stawki dla wszystkich strażaków – ochotników 

całego Powiatu Prudnickiego. Mirosław Banaś oznajmił, że w ramach konsultacji wpłynęło 

pismo od OSP Moszczanka. Przedstawił wnioskowane kwoty oraz kwoty, które zostały 

zaproponowane w projekcie uchwały. Wyjaśnił również jak rozliczany jest ekwiwalent  

z udział w akcjach.   

Burmistrz Grzegorz Zawiślak dodał, że stawka za udział w akcjach została podniesiona, bo 

taki był wniosek. Samo podniesienie stawki na pewno wymagało głębszej refleksji. Burmistrz 

wyjaśnił, że doszedł do wniosku, że należy spotkać się i stawki ujednolicić. Podwyżki 

wyglądały różnie.  Dlatego też co dwa lata trzeba wracać do stawek i zastanawiać się nad 

tym, czy należy je rewaloryzować czy zostawiać na tym samym poziomie. Stwierdził też, że 

żadne pieniądze nie zrekompensują poświęcenia jakie strażacy wnoszą przy różnego rodzaju 

działaniach. Niemniej są też działania, takie jak szkolenia, gdzie udział w nich nie jest aż tak 
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wymagający. Do tej pory szkolenia nie były płatne, teraz ustawa narzuca obowiązek 

odpłatności za szkolenie.  

Radny Edward Mróz zapytał jak nowe koszty będą się miały do tych ponoszonych 

wcześniej? Czy można to wyliczyć?  

Komendant Straży Miejskiej, Naczelnik Wydziału Gminne Centrum Reagowania i 

Porządku Publicznego w Prudniku Mirosław Banaś wyjaśnił, że w tym momencie nie jest 

w stanie podać kwoty całkowitej, oznajmił jedynie, że jest to wzrost na poziomie 21% jeżeli 

chodzi o same wyjazdy oraz 1000% jeżeli chodzi o szkolenia.  

Burmistrz dodał, że w kwestii szkoleń jest to zmiana ogólnokrajowa, która wcześniej nie 

miała miejsca. Odpłatność za szkolenia zastała ujednolicona z odpłatnością za ćwiczenia, co 

na pewno będzie widoczne we wszystkich samorządach.  

Radny Andrzej Gajewski oznajmił, że nie lubi, gdyż kwoty przedstawiane są procentowo. 

W kwestii wyjazdów jest to kwota rzędu 2-3 złotych, natomiast w kwestii szkoleń podwyżka 

wyniosła 9 złotych. 

Burmistrz sprostował, że nikt podając kwoty procentowe nie miał złych zamiarów. Kwoty 

tak czy owak należało ujednolicić. Na tą chwilę wszystkie OSP mają takie same stawki, co 

jest dobrym kierunkiem, bo nie budzi żadnych kontrowersji. Ponadto trzeba zachęcać 

młodych do wstępowania w szeregi OSP.   

Radny Stanisław Mięczakowski odniósł się do pytania radnego Mroza, który zapytał czy 

można przewidzieć koszty wyjazdów z udziałem strażaków ochotników. Oznajmił, że nie 

można przewidzieć takich kosztów, ze względu na fakt, że są to sytuacje bardzo dynamiczne. 

Przez kilka miesięcy może nie być konieczności wyjazdów na akcje, natomiast w innym 

miesiącu może dojść do kataklizmu. Odnośnie szkoleń natomiast koszt związane są  

z zainteresowaniem strażników ochotników w udziale w nich. 

Radny Edward Mróz  wyjaśnił, że można porównać kwoty statystycznie do lat poprzednich 

i podać orientacyjną kwotę.  

Mirosław Banaś oznajmił, że jeśli jest taka wola to może przygotować zestawienie 

statystyczne z okresu 3 lat i porównać z podwyżką tegoroczną. 

Radny Edward Mróz stwierdził, że nie ma takiej potrzeby. 

Radny Andrzej Gajewski zgodził się z Radnym Stanisławem Mięczakowskim, że trudno 

jest określić koszty związane z wyjazdami.  Na pewno jednak wzrosną koszty szkoleń.  

W okresie pierwszych pięciu lat na pewno będzie ich więcej, co wymusi ustawa.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1040 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 

Ochotniczej Straży Pożarnej który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę (druk nr 1040).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Alicja Isalska, Marcin 

Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/962/2022 w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla członka Ochotniczej Straży Pożarnej który uczestniczył 

w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż 

Pożarną lub Gminę została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 45/ 

 

4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1041) 

Głos zabrała Skarbnik Wioleta Zator. Oznajmiła, że ma informację od Prezesa ZWiK Pawła 

Kaweckiego, że poprzednia stawka 25 zł nie była podnoszona od 2010 roku. Prezes 

przedstawił  również kalkulację wyjaśniającą dlaczego cena powinna wzrosnąć do 50 złotych. 

Kalkulacja wyniosła 38 złotych netto, dodatkowo dochodzi inflacja. W projekcie uchwały 

podana kwota jest kwotą brutto i jest to kwota maksymalna.  

Radny Zygmunt Bochenek stwierdził, że kwota 50 złotych jest kwotą wygórowaną. Radny 

przypomniał, że jeszcze na początku kadencji prezes przekonywał, żeby nie budować 

kanalizacji, gdyż tańszym rozwiązaniem jest budowa przydomowych kanalizacji. Stwierdził, 

że było to celowe wprowadzanie w błąd mieszkańców, bo zadaniem gminy powinno być 

dążenie do skanalizowania w całości. Radny wyraził zdanie, że rada została postawiona przed 

faktem dokonanym i ma głosować za podwyżkami. A tak drastyczne podwyżki są ciosem 

poniżej pasa. Radny uznał również, że podwyżki tego rzędu mogą spowodować, że 

mieszkańcy będą woleli wylać nieczystości do rowu i zapłacić jednorazowy mandat. 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że maksymalny mandat za nielegalne opróżnianie szamba 

wynosi 500 zł. Odnośnie podwyżki cen ma to być aspekt zachęcający mieszkańców do 

podłączania się do kanalizacji.  

Radny Jacek Urbański wyraził zdanie, że tego typu działanie może zadziałać w odwrotną 

stronę. Zauważył, że odkąd jest w radzie nie pamięta, aby temat nieczystości był poruszany. 

Wyraził zdanie, że prezes jako przedstawiciel zarządu powinien interweniować w tej sprawie 

wcześniej stopniowo, a nie tak skokowo podnosić opłatę. 

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że z entuzjazmem przyjął uzasadnianie Prezesa 

ZWiK, w którym twierdzi, że dąży do tego, aby jak największa ilość osób przyłączyła się do 

sieci kanalizacyjnej. Oznajmił, że od 2 lat składa interpelacje w imieniu mieszkańców Łąki 

Prudnickiej, która to w 99% jest skanalizowana, a problem dotyczy około 10 posesji, które  

w chwili obecnej ze względów proceduralnych nie mogą przyłączyć się do tej sieci pomimo 

złożonego akcesu. Radny wyraził zdanie, że w związku ze składanymi interpelacjami 

dotyczącymi możliwości przyłączenia się mieszkańców do sieci, które pozostają bez 

pozytywnego rozparzenia nie będzie mógł z czystym sumieniem zagłosować nad omawianą 

uchwałą.     

Burmistrz wyraził zdanie, że nie widzi innego rozwiązania jak zawnioskowanie o ściągnięcie 

projektu uchwały z porządku obrad. Dodał, że zawsze stara się o to, aby radni byli w 100 

procentach przekonani do podejmowanych decyzji, dlatego też na komisje w przyszłym 

miesiącu zaprosi prezesa, aby mógł przedstawić sprawę.  Dodał, że nie ma pewności czy tylko 

prezes ZWiK jest do końca winny zaistniałej sytuacji. Jeżeli ktoś prze lata celowo sterował 

tymi stawkami, aby przypodobać się mieszkańcom to jest to karygodne. Zaproponował raz 

jeszcze wycofanie projektu z porządku obrad i powrót do sprawy w miesiącu marcu. 

Radny Jacek Urbański wyraził zdanie, że to prezes zarządu jest odpowiedzialny za 

działalność i wyniki spółki. Dodał, że rada nie ma wiadomości na temat tego, czy prezes 

składał w latach wcześniejszych wnioski o podwyżki. Poprosił o to, aby nie przenosić 

odpowiedzialności na inne osoby.   



32 

 

Przewodnicząca poprosiła o przygotowanie wniosku o zdjęcie projektu uchwały z porządku 

obrad.  

Radny Zygmunt Bochenek przychylił się do wypowiedzi radnego Jacka Urbańskiego. 

Stwierdził, że również chciałby wyjaśnień prezesa z czego wynika tak drastyczna podwyżka.  

Burmistrz wyjaśnił, że podana stawka 50 zł to górna granica, jednak nigdzie nie jest 

powiedziane, że będzie ona tyle wynosić.  

Radny Paweł Licznar wypowiedział się w kontekście wyniku finansowego ZWiK  

w ostatnim czasie. Stwierdził, że wyniki te w ostatnich 10 latach były bardzo dobre. Jeden 

tylko rok w tym przedziale czasowym skończył się na minusie, a reszta to były znaczne 

nadwyżki finansowe. Radny zwrócił również uwagę na fakt, że kwoty wprowadzane do 

budżetu ZWiK-u z tytułu wywozu nieczystości nie były porażające. Więc w gruncie rzeczy 

kwoty te wpływają na wynik finansowy, jednak nie są głównym źródłem utrzymania ZWiK-

u. Radny przychylił się do głosu Burmistrza stwierdzającego, że brak podwyżek przez tyle lat 

jest pewnego rodzaju zaniedbaniem, chociaż nie ma bezpośredniego przełożenia na wynik 

finansowy. Zwrócił również uwagę na fakt, że przed rokiem 2018 nie były nakładane 

mandaty ani kary z tytułu braku wywozu nieczystości. Radny zgodził się również ze zdaniem, 

że podwyżka rzędu 100% jest podwyżką bardzo dużą, zważywszy na fakt, że inflacja w tym 

czasie wyniosła 25%. Podwyżki tak dużej można dopatrywać się w  kontekście płacy 

minimalnej, która w przeciągu 10 lat wzrosła o 100%. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek formalny o zdjęcie projektu uchwały  

z porządku obrad.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały  zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Prudnik 

(druk nr 1041) 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień  

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2022 roku (druk nr 1042) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
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zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2022 roku (druk nr 1042).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/963/2022 w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Prudnik w 2022 roku została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 46/ 

 

6) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr L /770/2018 Rady Miejskiej w Prudniku 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych szkół oraz publicznych 

i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Prudnik przez osoby fizyczne 

lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego, trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji oraz terminu i sposobu jej rozliczania (druk 

nr 1043) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr L /770/2018 Rady Miejskiej w Prudniku 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych szkół oraz publicznych 

i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Prudnik przez osoby fizyczne 

lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego, trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji oraz terminu i sposobu jej rozliczania (druk 

nr 1043).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/964/2022 zmieniająca uchwałę Nr L 

/770/2018 Rady Miejskiej w Prudniku w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych szkół oraz publicznych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 

Gminy Prudnik przez osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego, trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji oraz 
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terminu i sposobu jej rozliczania została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 47/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej „Żłobka 

Nr 1 w Prudniku” oraz nadania jej statutu (druk nr 1044). 

Przewodnicząca poinformowała o wniosku dotyczącym wprowadzenia autopoprawki do 

druku. Poprosiła dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania o wyjaśnienie. 

Dyrektor GZOiW wyjaśniła na czym polega wprowadzona autopoprawka. Dotyczy ona 

określenia jednostki, z którego zostanie wyłonione mienie żłobka. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.   

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wprowadzenie autopoprawki. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie autopoprawki do druku nr 1044 - uchwały w sprawie utworzenia gminnej 

jednostki budżetowej „Żłobka Nr 1 w Prudniku” oraz nadania jej statutu .  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta. 

Projekt uchwały wraz z uwzględnioną autopoprawką został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej „Żłobka 

Nr 1 w Prudniku” oraz nadania jej statutu (druk nr 1044).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/965/2022 w sprawie utworzenia gminnej 

jednostki budżetowej „Żłobka Nr 1 w Prudniku” oraz nadania jej statutu została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 48/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej „Żłobka 

Nr 2 w Prudniku” oraz nadania jej statutu (druk nr 1045) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej „Żłobka 

Nr 2 w Prudniku” oraz nadania jej statutu (druk nr 1045).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/966/2022 w sprawie utworzenia gminnej 

jednostki budżetowej „Żłobka Nr 2 w Prudniku” oraz nadania jej statutu została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 49/ 

 

9) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla gminy 

Prudnik na lata 2021 – 2026 (druk nr 1046) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla gminy 

Prudnik na lata 2021 – 2026 (druk nr 1046).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/967/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie dla gminy Prudnik na lata 2021 – 2026 została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 50/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie poparcia „Apelu Sejmiku Województwa Opolskiego 

dotyczącego wyrażenia sprzeciwu wobec obniżenia wysokości subwencji oświatowej na 

edukację w zakresie języków mniejszości narodowych i etnicznych oraz języka regionalnego 

na rok 2022” (druk nr 1047) - inicjatywa uchwałodawcza grupy radnych. 
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Przewodnicząca poinformowała, że projekt wprowadzony jest z inicjatywy uchwałodawczej 

radnych Rafała Bolibrzucha, Katarzyny Rożek, Pawła Licznara oraz Tomasza Wisły.  

Radny Rafał Bolibrzuch oznajmił, że jako członek Klubu Prudniczanie oraz inicjator 

uchwały wyraził zdanie, że nauka języka mniejszości – języka niemieckiego daje dzieciom 

lepszy start w przyszłość. Oznajmił, że w jego przekonaniu dwujęzyczność jest dobrem 

regionu, nie tylko członków mniejszości. Zaapelował do radnych o zagłosowanie za uchwałą. 

Zaznaczył, że nie ma tu żadnych podtekstów politycznych. Jest troska o dobro i rozwój dzieci.  

Radny Stanisław Mięczakowski stwierdził, że cieszy go fakt, iż zostało zaznaczone, że 

podjęte działanie nie ma podtekstów politycznych, ani nie są zabieganiem o głosy. Wyraził 

radość, że jednym z inicjatorów jest Wiceburmistrz, który jako przedstawiciel Prudniczan 

również mocno zaangażował się w tą akcję. Radny oznajmił, że żywi nadzieję, że jeśli  

w przyszłości doszłoby do jakichkolwiek perturbacji związanych ze wsparciem i dotowaniem 

takich szkół, że wspólnie z Klubem Prudniczan rada pochyli się nad problemem i będzie  

w stanie zareagować. Radny oznajmił również, że chciałby aby, niezależnie od podjętej 

decyzji, był to wspólny głos samorządu, aby w kwestii tej wypowiedzieli się również 

Burmistrzowie wpierając taką czy też inną decyzję, gdyż tylko wspólne podjęcie decyzji 

pokaże solidarność w temacie. 

Radny Zygmunt Bochenek nawiązując do tematu nauki języka niemieckiego  

w miejscowościach mniejszościowych wyraził zdanie, że szkołom nie zabiera się  środków, 

jedynie obniża się subwencję o 100 000 zł w naszej gminie. Dzieci w dalszym ciągu będą się 

uczyć języka niemieckiego, jedynie ilość godzin zostanie zmniejszona do jednej godziny 

tygodniowo. Zwrócił się z zapytaniem do radnych dlaczego nie wnosi się o zwiększenie ilości 

godzin języka angielskiego w szkołach? Stwierdził, że znajomość języka angielskiego otwiera 

drzwi na cały świat. Wyraził zdanie, że subwencja która jest na naukę jednej godziny 

tygodniowo języka niemieckiego jest wystarczająca.    

Burmistrz wyjaśnił sytuacje odnośnie finansowania, które zostało przegłosowane  

w parlamencie. Przez wprowadzone zasady straci tylko jedna szkoła – szkoła 

stowarzyszeniowa, która będzie miała ponad 100 000 zł mniej dotacji, a naukę języka 

niemieckiego prowadzi od 1 klasy. Szkoły gminne nie doznają żadnego uszczerbku z tego 

tytułu. Trzy lata temu podjęta została decyzja o zwiększeniu ilości godzin języka angielskiego 

oraz wprowadzenie nauki języka niemieckiego w 6 klasie szkoły podstawowej, co było 

novum. Burmistrz dodał, że jest za tym, aby dzieci w szkołach miały lepszy dostęp do nauki, 

więc będzie popierał te działania, które ten dostęp ułatwią, co da im możliwość stania się 

lepszymi fachowcami w przyszłości.  

Radny Marcin Domino stwierdził, że jako językowiec i germanista czuje się zobowiązany 

do zabrania głosu. Wyraził zdanie, że w naszym regionie, gdzie ulokowanych jest wiele 

zagranicznych przedsiębiorstw, znajomość języków obcych stanowi wielką wartość  

i przewagę na rynku pracy. Większość ofert pracy w województwie opolskim czy 

dolnośląskim wymaga znajomości tego języka. Ponadto problem obniżenia wysokości 

subwencji oświatowej na edukację w zakresie języków mniejszości narodowych powinien 

być rozpatrywany przede wszystkim w odniesieniu do naszej gminy, ale również  

w odniesieniu do całego województwa opolskiego, które na pewno traci, bo obniżenie 

subwencji uderza nie tylko w dzieci, ale również w nauczycieli tego języka. Radny wyraził 

zdanie, że wspieranie nauki języków obcych to tylko korzyść, a różnica pomiędzy jedną a 

trzema godzinami tygodniowo jest spora.   

Radny Jacek Urbański zwrócił uwagę na fakt, że organem prowadzącym szkoły gminne jest 

gmina, natomiast organem założycielskim szkołę w Łące Prudnickiej  jest stowarzyszenie i to 

ono będzie musiało ponieść starania jeżeli bardzo chce, aby nauka języka była dalej 

kontynuowana. W szkołach podstawowych, gdzie organem prowadzącym jest gmina, 

podstawa programowa obejmuje naukę języka w klasach 7 oraz 8, a dzięki staraniom 
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burmistrza również w klasie 6. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby stowarzyszenie w dalszym 

ciągu pozyskiwało środki na dalsze prowadzenie tych zajęć. Kontynuując wypowiedź radny 

wymienił zapisy, które nie podobają mu się w samym apelu. W dalszej części wypowiedzi 

radny odniósł się do § 11 Rozporządzenie Ministra Edukacji i Nauki z dnia 4 lutego 2022 r. 

zmieniające rozporządzenie w sprawie warunków i sposobu wykonywania przez przedszkola, 

szkoły i placówki publiczne zadań umożliwiających podtrzymywanie poczucia tożsamości 

narodowej, etnicznej i językowej uczniów należących do mniejszości narodowych  

i etnicznych oraz społeczności posługującej się językiem regionalnym. Zapytał czy Szkoła 

Stowarzyszeniowa w Łące Prudnickiej wyczerpuje znamiona tego paragrafu?  

Radny Josel Czerniak oznajmił, że nauczyciele z Łąki Prudnickiej zwrócili się z wnioskiem, 

aby radni wsparli nauczycieli języka niemieckiego, aby ci mieli normalne wynagrodzenie. 

Dodał, że rozmawiał w tej sprawie z panem Burmistrzem, który z kolei ma poruszyć ten temat 

z Wojewodą. Dlatego też zwrócił się z prośbą do radnych o podjęcie uchwały. 

Burmistrz zaapelował, aby nie tracić środków subwencyjnych. Oznajmił, że cały czas musi 

poruszać się w granicach prawa i tylko w nich może udzielać wsparcia różnym instytucjom. 

Co to subwencji, które płynął poza urzędem wpływu nie ma. Apel odnośnie dodatkowych 

środków dla stowarzyszeń na konkretne działania, które są dobrymi działaniami jest jak 

najbardziej zasadny. 

Radny Jacek Urbański odniósł się do słów radnego Marcina Domino związanych z rynkiem 

pracy. Oznajmił, że na stronie opoletvp.pl jest wiadomość, że język niemiecki jest gwarancją 

rozwoju przedsiębiorczości, jednak w dalszej części jest napisane, że tylko 1,66% 

pracodawców niemieckich wymaga znajomości języka niemieckiego.  

Radny Stanisław Mięczakowski stwierdził, że apel jest jak najbardziej słuszny. Dodał, że 

liczy na wsparcie Wiceburmistrza w tej materii. 

Radny Zygmunt Bochenek raz jeszcze zaznaczył, że subwencja nie jest odbierana, tylko 

pomniejszona. W związku z tym nauka języków w dalszym ciągu będzie się odbywać. Po raz 

kolejny zasugerował, że lepszym rozwiązaniem byłoby zwiększenie liczby godzin języka 

angielskiego. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska zasugerowała z kolei, że dobrym rozwiązaniem byłoby 

zwiększenie liczby godzin matematyki, z którą dzieci mają problem po nauce zdalnej, czy 

historii, która jest gwarancją patriotyzmu.  

Radny Paweł Licznar oznajmił, że jako radny będzie głosował za przyjęciem uchwały, gdyż 

zmniejszenie dotacji powoduje stratę przewagi, wyróżnika, który posiada Opolszczyzna.   

Radny Rafał Bolibrzuch zwrócił się z zapytaniem do radnego Zygmunta Bochenka: cóż 

złego jest w tym, że dzieci pochodzenia polskiego chcą się uczyć języka niemieckiego? Język 

niemiecki na naszym regionie był, jest i będzie, więc większa ilość godzin nauki tego języka 

działa na plus.   

Radny Jacek Urbański sprostował swoja wypowiedź dotyczącą pracodawców 

wymagających znajomości języka niemieckiego – podane dane przekazywane są przez 

Opolski Urząd Pracy.  

Radna Urszula Rzepiela oznajmiła, że jest za tym, aby zasady były jasne, przejrzyste  

i sprawiedliwe dla wszystkich. Zaproponowała, aby zobaczyć skąd zaczęły się negatywne 

emocje. Wniosek na płaszczyźnie parlamentarnej złożył poseł Kowalski, ale prowokacją do 

takiego stanowiska były negatywne relacje posłów unijnych i niestety niemieckich  

w stosunku do Polski. Radna przytoczyła stwierdzenie Pani Merkel, że mniejsze państwa 

muszą liczyć się z utratą suwerenności, dodała, że wczoraj usłyszała wypowiedź niemieckiej 

minister ochrony środowiska, która twierdzi, że Polskę będzie trzeba zmusić  do odstąpienia 

od wprowadzenia produkcji energii elektrycznej przy pomocy energii jądrowej. Urszula 

Rzepiela oznajmiła, ze wie, iż marchewka na kiju  działa skutecznie, jednak wykorzystywanie 

instytucjonalne Unii Europejskiej przy takiej  nagonce ze strony Niemiec i w tak trudnej 
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sytuacji, w jakiej w tej chwili jesteśmy: przechodzenie imigrantów przez teren Polski właśnie 

do Niemiec, w sytuacji relacji Ukrainy z Rosją trzeba się zastanowić dokąd to wszystko nas 

zaprowadzi. Radna wyraziła zdanie, że jest jej przykro z tego powodu, że rykoszetem sytuacja 

odbiła się na mniejszości niemieckiej, ponieważ zdaniem radnej naprawdę od wielu lat nie 

było tak dobrych relacji z mniejszością i tak wspaniałych inicjatyw jakie mniejszość 

podejmuje w zakresie kultury.  W dalszej części wypowiedzi radna wyraziła ubolewanie, że 

wykorzystuje się w tej chwili dzieci do pokazania, że znowu działania Polski są złe. Ponadto 

niemieckiego można się uczyć wszędzie. Oznajmiła, że dobrze, iż szkoły rozszerzają ilość 

godzin nauki języków, jednak nie podoba się radnej, że stworzono kolejny konflikt, których  

w państwie polskim nie brakuje Dodała, że być może dyskusja za szybko przybrała formę 

cięć finansowych, może należałby do tematu spokojnie podejść i nie rozdmuchiwać go.  

W dalszej części wypowiedzi radna oznajmiła, ze głosować będzie za przyjęciem uchwały, 

ponieważ szkoła w Łące Prudnickiej osiąga dobre wyniki, ale ma poważne wątpliwości, 

ponieważ temat jest wykorzystywany w sposób niewłaściwy ze szkodą dla mniejszości i dla 

Polaków.  

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień oznajmiła, że w kwestii poparcia uchwały na pewno ją 

poprze – wszak chodzi o dzieci, nie o wielką politykę. Położenie geograficzne Polski jest 

takie, a nie inne.  Nie należy utrudniać dzieciom edukacji i rozpatrywać jej w kategorii czy 

niemiecki czy angielski. 

Przewodnicząca Alicja Isalska przypomniała, że temat dotyczy tylko jednej szkoły.  

Nawołała, aby być sprawiedliwym odnośnie wszystkich dzieci, które uczą się języka 

niemieckiego dopiero od 6 klasy szkoły podstawowej.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały druk nr 1047 został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie poparcia „Apelu Sejmiku Województwa Opolskiego 

dotyczącego wyrażenia sprzeciwu wobec obniżenia wysokości subwencji oświatowej na 

edukację w zakresie języków mniejszości narodowych i etnicznych oraz języka regionalnego 

na rok 2022” (druk nr 1047) - inicjatywa uchwałodawcza grupy radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (6) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Gajewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/968/2022 w sprawie poparcia „Apelu 

Sejmiku Województwa Opolskiego dotyczącego wyrażenia sprzeciwu wobec obniżenia 

wysokości subwencji oświatowej na edukację w zakresie języków mniejszości narodowych i 

etnicznych oraz języka regionalnego na rok 2022” została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 51/ 
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11) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu 

Komunikacji Samochodowej w Głubczycach Sp. z o. o. z siedzibą w Głubczycach zadania 

własnego Gminy Prudnik (druk nr 1048) 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, ze uchwała jest porządkowaniem pewnego ładu 

prawnego, który obowiązuje na terenie Gminy Prudnik.  Swego czasu podjęta została 

uchwała, którą teraz trzeba uchylić, aby skutecznie przekazywać zadanie transportowe 

związane z przewozem dzieci do szkół do Związku Powiatowo – Gminnego.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 1048 został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Komunikacji 

Samochodowej w Głubczycach Sp. z o. o. z siedzibą w Głubczycach zadania własnego 

Gminy Prudnik (druk nr 1048).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska , Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

 Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LVIII/969/2022 uchylająca uchwałę w sprawie 

powierzenia Przedsiębiorstwu Komunikacji Samochodowej w Głubczycach Sp. z o. o. z 

siedzibą w Głubczycach zadania własnego Gminy Prudnik została przyjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 52/ 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca oznajmiła, że w programie esesja zamieszczone zostały odpowiedzi na 

interpelacje radnych. Kolejno: 

1) 83/2021 interpelacja radnej Urszuli Rzepiela w sprawie konkursu na nazwę Galerii prac 

Hanny Bakuły 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 53 do protokołu/ 

2) 7/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie możliwości dokonania 

modernizacji zbiegu ulic Strzeleckiej, Dąbrowskiego oraz Lipowej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 54 do protokołu/ 

3) 8/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie naprawy nierówności 

powstałe w kostce brukowej na ulicy Dąbrowskiego przy posesji nr 23 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 55 do protokołu/ 

4) 9/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie wykonania zatoczek dla 

autobusów przy ulicy Dąbrowskiego w Prudniku 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 56 do protokołu/ 

5) 10/2022 interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie wykonania projektu dotyczącego 

remontu - naprawy drogi ul. Filipa Roboty 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 57 do protokołu/ 

6) 11/2022 interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie wykonania nowej nawierzchni 

asfaltowej na ul. Jana Kazimierza 
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/odpowiedź stanowi załącznik nr 58 do protokołu/ 

7) 12/2022 interpelacja radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie kwestii finansowych 

związanych z realizacją zadania polegającego na budowie dworca autobusowego przy ul. 

Kościuszki 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 59 do protokołu/ 

8) 13/2022 interpelacja radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie realizacji zadania pn. 

"Przebudowa stadionu przy ul. Kolejowej 7" 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 60 do protokołu/ 

9) 14/2022 interpelacja radnej Urszuli Rzepiela dotycząca rzeźby u zbiegu ulic Sobieskiego i 

Batorego w Prudniku 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 61 do protokołu/ 

10) 15/2022 interpelacja radnej Urszuli Rzepiela dotycząca zanieczyszczenia ul. Damrota 

przez gołębie przesiadujące na budynku nr 10a 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 62 do protokołu/ 

11) 17/2022 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie przeglądu rzeki Prudnik w 

Łące Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 63 do protokołu/ 

12) 22/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara dotycząca spraw gminy Prudnik 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 64 do protokołu/ 

 

9. Interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że interpelacje można składać bezpośrednio do Biura 

Rady bądź na ręce Przewodniczącej. 

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy może liczyć na to, że interpelacje rozpatrzone 

pozytywne w poprzednich latach będą kontynuowane? 

Burmistrz oznajmił, że kadencja trwa 5 lat i w ciągu trwania kadencji tematy są cały czas 

aktualne.  

Radny Stanisław Mięczakowski nawiązał do interpelacji związanej z remontem chodnika 

oraz remontu przystanku, które w ostatnim czasie zostały pozytywnie rozpatrzone. Radny 

nawiązał również do spotkania Burmistrza ze Starostą dotyczącego reorganizacji ruchu, 

głównie na ulicy Piastowska – Nyska. 

Burmistrz oznajmił, że komisja miała na celu przeanalizowanie całego ruchu  na terenie 

centrum miasta w Prudniku. Z różnych względów komisja nie zaczęła działać, być może 

rozpocznie działalność w tym roku. 

Radny Stanisław Mięczakowski poinformował, że przedwczoraj miał  możliwość 

uczestniczenia w spotkaniu zorganizowanym przez Starostę odnośnie budowy drogi 

powiatowej Łąka Prudnicka – Starowice. Na budowę drogi udało się pozyskać około 4 mln zł, 

jednak w momencie planowania nikt nie przewidział tendencji wzrostowej cen materiałów 

budowlanych i kosztów pracy. Trwają już pewne modyfikacje co do samego projektu. I o ile 

sam projekt drogi nie jest zagrożony, o tyle zagrożona jest infrastruktura boczna jak np. 

oświetlenie. W związku z tym radny zapytał czy byłaby szansa partycypowania gminy 

Prudnik w tej inwestycji na przykład w kosztach związanych z oświetleniem? 

Burmistrz w odpowiedzi poinformował, że nikt nigdy nie rozmawiał z nim odnośnie 

partycypowania w kosztach remontu wspomnianej drogi. Nie został również zaproszony za 

spotkanie organizowane w powiecie. Ponadto Gmina Prudnik też jest w trakcie realizacji 

wielu zadań, których koszt może się zmienić. Burmistrz zapewnił, że jest chętny do pomocy, 

jednak pierwszym krokiem jest rozmowa o tym. Ponadto trzeba pamiętać o budżecie gminy  

i problemach, z którymi gmina się boryka. 

Rady Stanisław Mięczakowski oznajmił, że od Starosty wie, że wpłynęło pismo odnośnie 

partycypowania w kosztach. 
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Burmistrz w odpowiedzi poinformował, że jeśli pismo wpływa jak już budżet jest 

zatwierdzony to mało można zrobić. 

Między radnym a burmistrzem doszło do wymiany zdań w temacie.  

Radny Edward Mróz podsumował, że przy tak dużych zmianach w budżecie należy 

wskazać źródło finansowania.  

Radna Urszula Rzepiela zgodziła się z przedmówcą Edwardem Mrozem.  

Dalsza dyskusja w temacie nie została podjęta. 

 

10. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że pomiędzy sesjami otrzymała bardzo miły telefon 

od pani Prezes Rodzinnych Ogródków Działkowych, która podziękowała za pojęcie uchwały 

dotyczącej przekazania lokalu użytkowego przy ulicy Batorego 23/1.  

Przewodnicząca podziękowała również w imieniu radcy prawnej Katarzyny Lendy – Gach, 

która w ostatnim czasie przeszła na emeryturę za wieloletnią współpracę.  

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LVIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

 

 

 Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 
 

Alicja Isalska 
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